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Vragen: 
 
Blz. 5. Budget voor volwassenentegoed ophogen met € 150.000 
De hoogte van het volwassenentegoed is nu € 50,- per Rotterdampas. Het gebruik 
van de pas blijft op dit moment achter. We bereiken naar schatting minder dan 20% 
van de doelgroep. De aanschaf van de Rotterdampas wordt naar verwachting 
aantrekkelijker als het te besteden bedrag wordt opgehoogd. Voorgesteld wordt om 
het volwassenentegoed op te hogen naar in totaal € 150,- / €200,- per pas. Daarmee 
kan warme kleding, beddengoed en andere artikelen gekocht worden bij 
geselecteerde winkels waar aankopen gedaan kunnen worden met het tegoed dat 
geplaatst wordt op de Rotterdampas, zoals de Hema en de H&M. 
 

1. Dit is incidenteel geld vanuit het Winterplan. De aanpak suggereert een 
structurele verhoging naar onze mening. Hoe wordt voldoende duidelijk 
gemaakt aan de gebruikers dat het hier in principe om een incidentele 
verhoging gaat? 

 
Blz. 6: Daarnaast zal helder gecommuniceerd worden dat dit het laatste jaar is van 
de steunmaatregelen. 
 

2. Hoe wordt dit gecommuniceerd? 
 
Blz. 7 Over de maatregelen wordt gericht gecommuniceerd, o.a. via de gemeentelijke 
overzichts-pagina “Slim met geld”. 
 

3. Op welke manier wordt nog meer gecommuniceerd? 

T.t.v. het Winterplan werd de TOZO regeling in 2020 landelijk ingevoerd (Tijdelijke 
Overbruggingsregeling Zelfstandige Ondernemers) 
 

4. Heeft het college een overzicht van ondernemers die doordat zij nu deze 
gelden moeten terug gaan betalen met hun bedrijfsvoering daadwerkelijk in 
problemen komen? 

5. Als dat niet zo is, is daar dan op korte termijn een inventarisatie mogelijk b.v. 
via de ondernemersorganisaties  

6. Is het juridisch mogelijk voor een gemeente om eventueel een regeling voor 
een gedeeltelijke tegemoetkoming voor ondernemers die aantoonbaar niet in 
staat zijn tot gehele terugbetaling  te realiseren? 

7. Is het mogelijk hiervoor eventueel gelden te reserveren vanuit niet in het 
Winterplan uitgegeven gelden? 

 

 



  
Antwoorden 
 
Vraag: 

1. Dit is incidenteel geld vanuit het Winterplan. De aanpak suggereert een 
structurele verhoging naar onze mening. Hoe wordt voldoende duidelijk 
gemaakt aan de gebruikers dat het hier in principe om een incidentele 
verhoging gaat? 

 
Antwoord 
Als het volwassenentegoed inderdaad incidenteel wordt opgehoogd dan ontvangen 
de inwoners die het betreft over de ophoging een brief waar duidelijk in vermeld staat 
dat het een eenmalige ophoging betreft. Bij alle verdere uitingen over het 
volwassenentegoed wordt de hoogte van € 50,- genoemd, of het opgehoogde bedrag 
met daarbij de vermelding dat het hier een eenmalige ophoging betreft. 
 
Vraag: 

2. Hoe wordt dit gecommuniceerd? 
 
Antwoord: 
Inwoners die gebruik maken van steunmaatregelen zijn altijd op de hoogte gehouden 
dat het incidenteel geld is. Daarnaast neemt de gemeente het mee in communicatie 
richting specifieke doelgroepen bij bijvoorbeeld de aanvraag van een steunmaatregel 
of lopende communicatie met deze aanvragers. Ook is veel informatie op gouda.nl te 
vinden.   
 
Vraag: 

3. Op welke manier wordt nog meer gecommuniceerd? 
 
Antwoord: 
Zowel via de gemeentelijke website, gemeenterubriek en onze sociale media kanalen 
communiceert de gemeente extra over verschillende minimaregelingen en geeft de 
gemeente bespaartips, bijvoorbeeld over energiebesparing. Daarbij brengt de 
gemeente ook de Slim met geld pagina onder de aandacht. Dit doet de gemeente 
samen met het sociaal team. Daarnaast zijn er campagnefolders van Slim met Geld 
herdrukt en die worden verspreid op openbare locaties (buurtservicecentra, Huis van 
de Stad, gezondheidscentra, bibliotheken). Ook maakt de gemeente gebruik van de 
communicatiekanalen van samenwerkingspartners. Denk aan websites, sociale 
media en nieuwsbrieven. Verder gaan buurtvoorlichters de wijken in om onderwerpen 
zoals de Rotterdampas onder de aandacht te brengen. 
 
Vraag: 
4. Heeft het college een overzicht van ondernemers die doordat zij nu deze gelden 
moeten terug gaan betalen met hun bedrijfsvoering daadwerkelijk in problemen 
komen? 
 
Antwoord: 
Het college heeft geen overzicht van ondernemers die enkel door het terugbetalen 
van het TOZO krediet met hun bedrijfsvoering daadwerkelijk in problemen komen. In 
de regel is er sprake van een combinatie van factoren. Lagere omzet, hogere kosten 
(waaronder energie), het moeten betalen van uitgestelde belastingen etc. 
 
Vraag: 



5. Als dat niet zo is, is daar dan op korte termijn een inventarisatie mogelijk b.v. via 
de ondernemersorganisaties  

Antwoord: 
De ondernemers die destijds een TOZO krediet hebben ontvangen zijn in beeld. 
Wanneer een ondernemer tijdelijk niet in staat is om tot terugbetaling over te gaan 
kan uitstel van betaling worden verleend. 
 
Vraag: 

6. Is het juridisch mogelijk voor een gemeente om eventueel een regeling voor 
een gedeeltelijke tegemoetkoming voor ondernemers die aantoonbaar niet in 
staat zijn tot gehele terugbetaling  te realiseren? 

Antwoord: 
Dat is in principe niet mogelijk. Een tegemoetkoming voor de terugbetaling van het 
krediet zal als staatsteun beoordeeld worden. Een ondernemer kan voor 
ondersteuning een beroep doen op het Besluit bijstandsverlening zelfstandigen 
(Bbz). Onder voorwaarden behoort ook een saneringskrediet tot de mogelijkheden.    
 
Vraag: 

7. Is het mogelijk hiervoor eventueel gelden te reserveren vanuit niet in het 
Winterplan uitgegeven gelden? 

Antwoord: 
Zie antwoord 6. 
 
 
 

 
 

 

 
 


